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Zápisnica č. 7/2015 
z prezídia SZRK konaného dňa 7.9.2015 v Piešťanoch 

 
 

Prítomní:  Robert Petriska, Milan Oršula, Ladislav Váňa, Andrej Wiebauer, František 
Dosudil, Csaba Orosz, Marian Tesárik 

 
Prizvaný:   Boris Bergendi 
 
 
Prezident SZRK Robert Petriska otvoril zasadnutie prezídia SZRK s nasledovným programom: 
 
 
Program:  
 

1.   Kontrola úloh  
2. Hodnotenie MS Miláno 
3. Nominácia MS maratón Gyor 
4. Nominácia MEJ/23, Baskov 
5.  Nominácia SON, Poľsko 
6. Rôzne 

 
 

1. V rámci nedoriešených úloh z predošlých zasadnutí prezídium hodnotilo domáce 
a zahraničné súťaže 

MS juniorov Montemor, Portugalsko 
P. Tesárik zhodnotil Majstrovstvá sveta juniorov a do 23 rokov, za SZRK sa zúčastnilo 21 
pretekárov, 5 trénerov a 1 fyzioterapeut. Na MS bolo zastúpenie z 52 krajín, ubytovanie 
nebolo v poriadku, ubytovanie v 10 posteľových izbách. Lode boli odvezené autami 
SZRK. Vcelku bola spokojnosť s umiestnením, nebola spokojnosť s výkonmi kajakárov 
U23.  
10 pretekárov zmeškalo lietadlo na MSJ, čo bolo spôsobené nehodou na diaľnici na 
letisko Schwechat. Náhradné letenky boli zakúpené v cene 2975 €. 
Prezídium akceptuje a schvaľuje nepredvídaný výdaj na letenky na úkor položky 
rozpočtu RTJ. 
 
Veľká cena Komárna 
Delegát p. Tesárik zhodnotil podujatie ako bezproblémové. Po organizačnej stránke 
zaznamenaný výrazný spoločenský nárast. Pozitívom pretekov bola zmena trate 
minikajakov na 2000 m, trať bola na kolá, čo bolo atraktívnejšie aj pre divákov. Pri 500 m 
trati prichádzali pretekári v jednej dráhe. Rozpätie bójí je 100m, čo je nedostačujúce, ale 
pre prírodné podmienky ťažko meniteľné.  
Preteky boli zabezpečené na úrovni, vrátane stravy a toaliet. 
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Novácka 500 
P. Oršula zhodnotil preteky, na ktorých sa podieľalo 15 usporiadateľov, 15 osôb pri 
bufete, 10 bójkarov. Náklady na preteky boli 3200,- €, štartovné pokrylo max 1/3 
nákladov. Zúčastnilo sa 379 pretekárov (2 z Nového Zélandu), 21 klubov (1 klub z ČR). 
Bola riešená 1 sťažnosť na riaditeľa pretekov zo strany Športového klubu Kajak, 
Moravany (neumožnenie pretekať 1 pretekárke v 4 disciplínach, nevypísanie kategórie 
C1 žiačky 14-ročné). Problém vyriešený, preteky prebehli bez problémov. 
 
Samaria Cup 
Preteky boli organizačne veľmi dobre zvládnuté, boli odovzdané hodnotné ceny, vysoká 
účasť na pretekoch.  
 
Pohár Slávie UK 
Na pretekoch sa zúčastnilo 318 pretekárov zo 16 klubov. Boli odovzdané medaile, 
diplomy a vecné ceny po skončení všetkých disciplín, ceny odovzdávala M. Kohlová, 
ubytovanie sa neriešilo, mesto konania bolo na Zlatých pieskoch, rozhodcovia bez 
problémov, trať vyznačená bójkami, časomiera PC, video, štart cez amplión. Štandardné 
preteky, len obrátkové bójky. 
P. Tesárik doporučuje, aby cieľ nebol v línii obrátky, aby zbytočne nevznikali kolízie. 
 
Majstrovstvá SR krátke trate 
Delegáti pretekov: p. Oršula, p. Šinka.  
P. Oršula zhodnotil preteky: úroveň propagácie pretekov – regionálna a národná TV, 
noviny. Zúčastnilo sa nad 300 pretekárov, a tiež nad 300 divákov. Ubytovanie bolo 
v mieste pretekov do 20 €/osoba/noc, parkovanie dostatočné, podmienky pre divákov 
výborné, postavená tribúna. Pevné štartovacie bloky, trate vybójkované. Činnosť 
rozhodcov bola problémová (bude sa riešiť na ŠTK), nevhodné správanie. Hlásenie 
hlásateľa nedostatočné, hlásenie len prvých 3 miest, preteky začali s 10 min meškaním. 
Preteky boli usporiadané na vysokej úrovni. 
P. Váňa upozornil na častejšie vynášanie odpadkových košov. 
P. Petriska doporučil, aby sa na viacdňové preteky zabezpečili 2 hlásatelia. 
 
Dunajský maratón 
P. Bergendi ako delegát zhodnotil preteky ako veľmi zaujímavé, po dohode s maďarským 
zväzom boli sprievodnou akciou pred Majstrovstvami sveta v maratóne, ktoré konajú 
v Gyori. Pretekov sa zúčastnili krajiny ako Austrália, Južná Afrika, Hongkong a Kanada. 
Štartovalo 140 lodí, 180 pretekárov, 2x toľko ako minulý rok. Štart bol v Dobrohošti, cieľ 
v Gabčíkove. Preteky boli dobre zorganizované, záchrana zabezpečená. Trať merala 22 
km.  
 
Úloha z predošlého prezídia – predloženie čerpania prostriedkov sa prekladá na 
nasledujúce prezídium. 

 
 
2. Hodnotenie MS Milano 

P. Bergendi zhodnotil Majstrovstvá sveta a kvalifikačné preteky na OH 2016 ako veľmi 
úspešné, s dosiahnutím zlatej medaily v K4 1000 m (Tarr, Vlček, Myšák, Linka) a získaním 
5 miesteniek na Olympijské hry Rio 2016. Pretekársky areál bol pri rozjazďovaní 
preplnený a plávali v ňom rastliny. Preteky mali podporu štátu a mesta, jazdila kyvadlová 
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doprava, niekedy vypadli spoje, slabé zabezpečenie pretekárov, šatní. Papierová forma 
výsledkov nebola zabezpečená. MS sa zúčastnili aj slovenské médiá. SR ako jedna z mála 
krajín si vyjazdila na OH 2016 v Riu kvóty v každej mužskej kajakárskej kategórii. 
 

3. Nominácia MS maratón Gyor (príloha 1) 
P. Lachkovič elektronicky predložil prezídiu návrh nominácie na Majstrovstvá sveta 
v maratóne v Gyori. Pretekári budú na preteky dochádzať, čo predstavuje malé náklady 
na preteky.  
Hlasovanie prezídia: za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 (uznesenie SZRK 7/2015/1) 
Návrh prezídium schválilo. 

 
4. Nominácia MEJ/23, Baskov (príloha 2) 

P. Tesárik predložil prezídiu nomináciu pretekárov na Majstrovstvá Európy v Bascov, 
zúčastní sa 14 pretekárov, 4 tréneri. 
Hlasovanie prezídia: za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1 (uznesenie SZRK 7/2015/2) 
Návrh prezídium schválilo. 

 
Nominácia na MEJ do 23 rokov, 9 pretekári (Michal Ďuriš – 50% spoluplatca), 3 
organizačný tím, 1 fyzioterapeut.  
Hlasovanie prezídia: za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 (uznesenie SZRK 7/2015/3) 
Návrh prezídium schválilo. 
 

5.  Nominácia SON, Poľsko (príloha 3) 
P. Tesárik predložil prezídiu nomináciu na SON Bydgoszcz. Doprava bude realizovaná 
autami. 
Hlasovanie prezídia: za: 7, proti: 0, zdržal sa: 0 (uznesenie SZRK 7/2015/4) 
Návrh prezídium schválilo. 

 
 
6. Rôzne 

a. P. Bergendi informoval prezídium o 80. výročí VK Tatran Karlova Ves Bratislava.  
b. Majstrovstvá SR v maratóne sa budú konať v Piešťanoch. 
c. P. Orosz informoval prezídium ohľadom problémových prestupov z KRK 

Vinohrady Bratislava (Kubíčková, VIN schvália prestup až k 31.12.2015, a 
neprihlásili ju na preteky ani za svoj klub). 

d. Plánované zostavenie komisie ohľadom zlúčenia SZRK a SZKDV na neformálne 
rokovanie s vodným slalomom (člen ŠTK a právne a historicky zdatní členovia). 

e. Správu o nákladoch MR Piešťany predloží p. Bergendi na najbližšom zasadnutí 
prezídia. 

f. P. Oršula požiadal delegátov jednotlivých pretekov o vypracovanie písomnej 
správy z hodnotených pretekov. 

 
 

Nasledujúce prezídium SZRK sa bude konať dňa 6.10.2015 o 15,00 h v Bratislava. 
 
V Bratislave, dňa 7.9.2015 
Zapísal: Monika Czaniková                       Overil: Milan Oršula  


